
 

 

Požiadavky a odpovede zo zasadnutia SEVER z 15.5.2025 
 

ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4560 

Občania: žiadajú aby školský autobus F bral deti aj pri zástavke ZŠ 
Potočná. Múdra Hana, Ing. 

Školský spoj F vykonáva vozidlo linky č. 1, ktoré v tomto čase pôvodne čerpalo krátku 
prestávku. Požiadali sme dopravcu o vyjadrenie, či by zachádzka k ZŠ Potočná bola 
možná, nakoľko ide o navýšenie času o 3 minúty. 

Ak bude vyjadrenie dopravcu súhlasné, zapracovanie tejto zmeny bude možné 
pravdepodobne od budúceho školského roku. 

V procese - 
čaká sa 
na tretie 
strany 

4561 

Občianka: žiada, aby sa do vysvetlila požiadavka 4470. Na čom sa 
dohodli zmluvne strany pri rozviazaní zmluvy. 

Ďuďáková Mária Bc. 

Kúpna zmluva č. 131/2021 je zverejnená na stránke Mesta Trenčín. 

Citujem: 

1/ Zmluvné strany sa dohodli, že polyfunkčný objekt bude realizovaný v súlade 
s predloženým investičným zámerom odsúhlaseným Mestom Trenčín zo dňa 
12.01.2022. 

2/ Zmluvné strany sa dohodli na rozväzovacej podmienke účinnosti kúpnej zmluvy 
podľa § 36 ods. 2 občianskeho zákonníka, v zmysle ktorej následky, ktoré na základe 
kúpnej zmluvy už nastali, pominú, t. j . rozväzovacia podmienka sa bude považovať 
za splnenú v prípade ak: 

a) dokumentácia pre územné rozhodnutie k stavbe polyfunkčného objektu predložená 
k územnému konaniu nebude v súlade s investičným zámerom odsúhlaseným Mestom 
Trenčín zo dňa 12.01.2022 a/alebo 

b) dokumentácia pre stavebné povolenie k stavbe polyfunkčného objektu predložená 
ku konaniu o povolení stavby polyfunkčného objektu nebude v súlade s investičným 
zámerom odsúhlaseným Mestom Trenčín zo dňa 12.01.2022 a/alebo 

c) bude stavebnému úradu doručená žiadosť o zmenu stavby spočívajúcej v zmene 
stavby polyfunkčného objektu ktorá nebude v súlade s investičným zámerom 
odsúhlaseným Mestom Trenčín zo dňa 12.01.2022 a/alebo 

d) stavebný úrad pri kolaudácii stavby polyfunkčného objektu zistí, že stavba 
polyfunkčného objektu nebola realizovaná v súlade s investičným zámerom 
odsúhlaseným Mestom Trenčín zo dňa 12.01.2022. 

3/ Splnením rozväzovacej podmienky zmluva zaniká, pričom pozemok musí byť 
predávajúcemu vrátený v rovnakom stave v akom bol odovzdaný kupujúcemu 
s prihliadnutím na obvyklé opotrebenie, t. j . riadne vyprataný bez umiestnených 
stavieb, nezaťažený akýmikoľvek vecnými právami, pokiaľ sa zmluvné strany 
nedohodnú inak. 

Zatvorené 

4562 

Občania : žiadajú aby sa dal návrh na vyriešenie dopravy, okolo škôlky 
v Opatovej k budúcemu VMČ. Vodiči vôbec nerešpektujú pravidlo pravej 
ruky treba tam dať dopravné značenie. Pre upresnenie lokality treba 
kontaktovať p. Hegerovú. 

Múdra Hana, Ing. 

Vodič má oprávnenie na vedenie motorového vozidla, takže by mu mali byť známe 
predpisy, aj pravidlo pravej ruky. Napriek tomu spracujeme návrh doplnenia 
vodorovného dopravného značenia a predložíme ho na schválenie okresnému 
dopravnému inšpektorátu. 

V procese - 
naplánované 

4563 
Občania: žiadajú aby sa vykosilo, upratalo okolie pumpy REAL 
K v Opatovej. Dreviny zasahujú až na pozemok mesta a nedá sa chodiť 
po chodníku okolo čerpacej stanice. Treba vyzvať vlastníka čerpacej 
stanice. 

Ďuďáková Mária Bc. 
Vlastník pozemku bude vyzvaný na jeho udržiavanie, správca verejnej zelene upraví 
zeleň v okolí chodníka. 

V procese - 
naplánované 



 

 

ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4564 

Občania: žiadajú aby sa upratalo okolo podchodu v Opatovej 
pri železničnej stanici. Treba vyzvať majiteľa pozemku. Ďuďáková Mária Bc. 

Útvar stavebný a životného prostredia vyzval vlastníka pozemku na zabezpečenie 
čistoty. Zatvorené 

4565 

Občania: žiadajú aby sa vyčistil potok v Opatovej, chcú vedieť kedy to 
bude zrealizované a hlavne chcú poprosiť aby upozornili obyvateľov 
rozhlasom, keď pôjdu vykonávať čistenie potoka. 

Ďuďáková Mária Bc. 

Útvar stavebný a životného prostredia vyzval správcu vodného toku v Opatovej 
na kontrolu stavu koryta potoka a v prípade zistenia nedostatkov na ich odstránenie. Zatvorené 

4566 
Občania: chcú vedieť v akom stave je investičná akcia odvodnenia 
za kostolom do ľava. Pre spresnenie p. Baco minulý rok tam bol s nimi 
na obhliadke. 

Korienek Ján 
V súčasnosti prebieha projekčná fáza odvodnenia tohto územia. 

V procese - 
naplánované 

4567 
Občania: žiadajú aby sa opravili herné prvky na ihrisku v Opatovej 
pri Jednote, je to len jedno ihrisko čo majú a je v nevyhovujúcom stave. 

Jaroš Roman, Ing. 
MHSL zrealizuje opravu herných prvkov do konca mesiaca mája tohto roka. 

Zatvorené 

4568 

Občania: žiadajú aby sa na ulicu Mlynská dala značka 30KM, lebo im tam 
lietajú motorky veľkou rýchlosťou. Treba aby sa útvar mobility k tomu 
vyjadril. 

Múdra Hana, Ing. 

Osadením dopravnej značky nedonútime spomaliť vodičov, ktorý už teraz 
pravdepodobne porušujú zákon a jazdia vyššou rýchlosťou. Ak chceme, aby rýchlosť 
bola dodržiavaná, je nutné aj použitie prvkov spomalenia rýchlosti v tomto prípade 
pravdepodobne spomaľovacieho prahu. 
Osadenie tohto prvku však vedie k nespokojnosti obyvateľov susediacich 
nehnuteľností. Dôvodom sú potenciálne zvýšené hladiny hluku a emisií z vozidiel, ktoré 
tu budú brzdiť a rozbiehať sa. 

Zatvorené 

4569 
Občania: Prečo nie je posunutá značka zákaz v jazdu na začiatok ulice M. 
Hricku, tak ako minulý rok na to upozorňovali. Ak sa to nedá treba 
vysvetliť prečo to nejde. Bolo to prednesené útvaru mobility minulý rok. 

Múdra Hana, Ing. 
Ulica je miestnou cestou a má byť verejne prístupná všetkým, nie len obyvateľom 
dotknutej ulice. Z toho dôvodu sme nepristúpili k úpravám dopravného značenia. Zatvorené 

4570 

Občianka Srnáková: Petičná komisia chce byť zaradená do komisie 
dopravy, chcú vedieť ako pokračuje autobus č. 11. 

Múdra Hana, Ing. 

Oznámenie o vybavení petície, vrátane súvisiaceho zdôvodnenia, bolo zo strany Mesta 
Trenčín zaslané osobe splnomocnenej Petičným výborom na styk s orgánom verejnej 
moci. Mesto Trenčín a zhotoviteľ novej koncepcie MHD postupujú v súlade 
s uznesením MsZ zo dňa 02. apríla 2025 a pripravujú ako zlepšenie prestupného uzla 
Pred poľom, tak aj predĺženie všetkých spojov linky 16 až na Dubovú. Aktuálne 
prebiehajú projekčné práce, následne dôjde k stavebným úpravám, na ktoré bude 
nadväzovať zmena cestovného poriadku. Trasa linky č. 11 zostáva nezmenená. 
Zasadnutia komisií MsZ sú verejné, požiadavku na zaradenie do programu dáme 
na zváženie predsedovi Komisie životného prostredia, dopravy, investícií a územného 
plánovania. 

Zatvorené 

4571 
Občania: Treba upozorniť majiteľa budovy lesnej správy v Opatovej, lebo 
padá plot na vedľajší pozemok a do potoka. (pre informáciu p. Baco) Ďuďáková Mária Bc. 

Útvar stavebný a životného prostredia vyzval vlastníka pozemku, aby udržiaval 
oplotenie pozemku v riadnom stavebno – technickom stave. Zatvorené 

4572 

Občania: chcú vedieť kedy bude zrealizovaná výstavba zástavky 
na Opatovskej ulici pri PD. Aby nemuseli stáť v daždi na ulici. Bolo im to 
sľúbené že zástavka sa vráti späť. 

Korienek Ján 

Jedinou možnosťou by bol presun prístrešku z našich skladových zásob, 
no v súčasnosti nemáme žiadny voľný. Taktiež nie je možné doplniť prístrešok firmou 
euroAWK, pretože všetky zmluvne dohodnuté prístrešky už boli dodané. Nakoľko 
v rozpočte nemáme vyčlenené finančné prostriedky, nákup nových prístreškov nie je 
možný. Tieto financie môžu byť alokované na konkrétny prístrešok aj poslancami 
jednotlivých mestských častí. 

Zatvorené 
(nie je 

v rozpočte) 



 

 

ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4573 

Občania: žiadajú vyzvať majiteľa pozemku 163,162/8 k. ú. Opatová aby si 
upratal pozemok chodia tam líšky a je tam neporiadok. 

Ďuďáková Mária Bc. 

Útvar stavebný a životného prostredia vykonal obhliadku predmetných pozemkov. 
Na pozemkoch sa nachádza stavebná suť z pôvodného objektu, ktorý bol odstránený. 
Vlastník pozemku pripravuje projektovú dokumentáciu na výstavbu nového objektu 
na predmetných pozemkoch. Stavebná suť bude zčasti využitá pri výstavbe, zvyšok 
bude odvezený a zneškodnený v súlade so zákonom. 

Zatvorené 

4574 

Občania: Aká je frekvencia kosenia jednotlivých cintorínov Opatová, 
Kubrá v priebehu roka. Lisáček Benjamín, Ing. 

Kosenie predmetných cintorínov je v závislosti od výšky trávy minimálne 4x ročne. 
V tomto roku bolo už jedno kosenie vykonané. 
Druhé kosenie je naplánované na začiatok júna. 

Zatvorené 
(kladne) 
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